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Rada Gminy Chełmno 

ROO.0002.10.2011.AW 

 

 

Protokół 

z obrad 

X Sesji Rady Gminy Chełmno 

 

 

W dniu 28 października 2011 roku w godz. od 12.00 do 13.40 w Urzędzie Miasta w 

Chełmnie, sala nr 102, odbyły się obrady X Sesji Rady Gminy Chełmno. 

 

W obradach udział wzięli radni: 

1. Henryk Krzywdziński- Przewodniczący Rady 

2. Zbigniew Kłos- Z-ca Przewodniczącego Rady 

3. Elżbieta Zawal- Radna 

4. Lech Orzech- Radny 

5. Marek Kraśkiewicz - Radny 

6. Jan Kaczmarczyk- Radny 

7. Krzysztof Madej- Radny 

8. Piotr Mikrut- Radny 

9. Grzegorz Sobieralski- Radny 

10. Zygmunt Urtnowski- Radny 

11. Kazimierz Pasiński- Radny 

12. Ilona Sądel - Gredecka - Radna 

13. Mieczysław Urbański- Radny 

14. Bogusław Kiełbasiewicz- Radny 

 

Zaproszeni goście: 

1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno 

2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy; 

3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy; 

4. Anna Woelke – protokolant. 

 

Ad. 1. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Henryk Krzywdziński przywitał obecnych 

radnych i pracowników UG oraz przybyłych gości. 

Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum. 

P. Przewodniczący przedstawił porządek Sesji. Do porządku nie zgłoszono uwag. (Zał. Nr 2). 

 

Ad. 2. 

Przedstawienie uchwał Rady Gminy Chełmno podjętych na poprzedniej Sesji oraz 

sprawozdania z ich realizacji. (Zał. Nr 3) 

Sprawozdanie z realizacji uchwał przedstawiła P. Woelke. Do sprawozdania nie zgłoszono 

uwag. 

 

Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 

P. Wójt przedstawił odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji (Zał. Nr 4). 
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P. Przewodniczący poprosił o zgłoszenie interpelacji. 

Zgłoszono następujące interpelacje. 

1. P. Zawal spytała czy gmina przekazała dla Stowarzyszenia Sclavinia dotację? 

P. Wójt odpowiedział, że jeszcze nie, ale rozważa wystąpienie ze stowarzyszenia, ponieważ 

nie wykonują zadań statutowych. 

P. Zawal powiedziała, ż e na Górze Św. Wawrzyńca nie ma już nawet ławek przy tarasie 

widokowym, a miały być zrobione. 

2. P. Zawal prosi by wystąpić do odpowiedniej instytucji/urzędu by na ul. Styczniowej 

pomiędzy ul. Toruńską a Wodną powstał przystanek autobusowy na rządanie dla 

wsiadających. 

P. Wójt obiecał, że przekaże sprawę dalej. 

 

Ad. 4. 

Przedstawienie sprawozdania Wójta Gminy Chełmno i Komisji Rady Gminy Chełmno 

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

P. Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Do sprawozdania nie zgłoszono uwag. 

P. Przewodniczący poprosił poszczególnych Przewodniczących Komisji Rady o 

przedstawienie sprawozdań z działalności międzysesyjnej. 

Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony 

Środowiska przedstawił Przewodniczący Krzysztof Madej. 

Sprawozdanie Komisji Spraw Socjalnych i Samorządowych przedstawił Z-ca 

Przewodniczącej Henryk Krzywdziński. 

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił 

Przewodniczący Zbigniew Kłos. 

Do sprawozdań nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 5. 

Uchwała w sprawie korekty budżetu na 2011 rok. (Zał. Nr 5) 

P. Przewodniczący poprosił o wyjaśnienia do uchwały P. Skarbnik. 

P. Skarbnik poinformowała, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

zaopiniowała uchwałę pozytywnie. Wyjaśniła, że w związku z tym, iż zbliża się koniec 

roku musi pomału wyprowadzać budżet i wprowadzać na bieżąco wszystkie zmiany. 

P. Skarbnik poinformowała, że po zmianach deficyt zwiększy się do 1 600 000 zł. 

P. Wójt powiedział, że doszedł nowy wydatek, ponieważ na jednym odcinku ścieżki 

rowerowej koło P. Szymańskiego należy zabezpieczyć zakręt barierkami. 

Nie zgłoszono uwag do uchwały. 

P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania 14 

„za” na 14 obecnych podczas głosowania. 

 

Ad. 6. 

Uchwała w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Chełmno. (Zał. 

Nr 6) 

P. Przewodniczący poprosił o wyjaśnienia do uchwały P. Skarbnik. 

P. Skarbnik wyjaśniła, że uchwała jest następstwem uchwały budżetowej. 

Nie zgłoszono uwag do uchwały. 

P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania 14 

„za” na 14 obecnych podczas głosowania. 
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Ad. 7.  

Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa w sołectwie 

Starogród w Gminie Chełmno. (Zał. Nr 7) 

P. Przewodniczący Rady z racji tego, że uchwała dotyczy jego sprawy wyjaśnił, że w 

dniu 25 października złożył rezygnację z pełnienia funkcji Sołtysa Sołectwa Starogród. 

W związku z powyższym, na podstawie § 24 ust. 1 statutu sołectwa, w przypadku 

odwołania lub ustąpienia sołtysa lub wszystkich członków rady sołeckiej – rada gminy 

w terminie do 1 miesiąca zarządza wybory uzupełniające”. W związku z tym zachodzi 

konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. Termin przypadałby na 25 listopada 

2011 r. 

Nie zgłoszono uwag do uchwały. 

P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania 14 

„za” na 14 obecnych podczas głosowania. 

 

Ad. 8.  

Uchwała w sprawie określenia warunków i trybu wspierania finansowego rozwoju 

sportu na terenie Gminy Chełmno. (Zał. 8) 

Przewodniczący wyjaśnił, że 15 października 2010 roku straciła moc ustawa o sporcie 

kwalifikowanym, a w jej miejsce weszła ustawa z dnia 25 czerwca 2010 roku o sporcie. 

Wszystkie akty podjęte na podstawie ustawy o sporcie kwalifikowanym straciły moc. W 

związku z powyższym organ stanowiący określa w drodze uchwały warunki i tryb 

wspierania rozwoju sportu w Gminie. Podjęta uchwała pozwoli na wykonanie zadania 

własnego gminy w zakresie wspierania sportu i pozwoli na udzielenie dotacji klubom 

sportowym określonym w art. 3 i art. 4 ustawy o sporcie. Zasady udzielania dotacji nie 

zmieniają się. 

Nie zgłoszono uwag do uchwały. 

P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania  14 

„za” na 14 obecnych podczas głosowania. 

 

Ad. 9.  

Informacja Wójta o jakości pracy szkół i przeprowadzonych egzaminach za 2010 r. 

(Zał. Nr 9) 

P. Wójt przedstawił informację.  

Radni zapoznali się z informacja, nie zgłaszając uwag. 

 

Ad. 10. 

Informacja o oświadczeniach majątkowych radnych Gminy Chełmno za 2010 r. (Zał. 

Nr 10) 

P. Przewodniczący przedstawił radzie informację o oświadczeniach majątkowych 

radnych Gminy Chełmno. 

 

Ad. 11. 

Informacja o oświadczeniach majątkowych pracowników Urzędu Gminy Chełmno za 

2010 r. (Zał. Nr 11) 

P. Przewodniczący przedstawił informacje Wójta o analizie oświadczeń majątkowych 

pracowników. 

Przedstawił również jako załączniki informację o oświadczeniach przesłana przez 

Urząd Skarbowy (Zał. Nr 12 i 13) 
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Ad. 12. 

Wybór ławników. 

a) Głosowanie tajne. 

P. Przewodniczący poprosił o wybór trzyosobowej komisji skrutacyjnej. 

Zaproponowano: 

1. Elżbieta Zawal 

2. Lech Orzech 

3. Marek Kraśkiewicz 

Wszyscy wyrazili zgodę. 

P. Przewodniczący poddał pod głosowanie skład komisji skrutacyjnej. Wynik 

głosowania: 14 „za”. 

Komisja odczytała zasady głosowania w głosowaniu tajnym, następnie rozdała 

karty do głosowania. Radni oddali swe glosy. Następnie komisja przeliczyła głosy 

i ogłosiła wyniki głosowania tajnego (Zał. Nr 14 oraz Zał. Nr 15 – karty do 

głosowania) 

b) Uchwała w sprawie wyboru ławników do orzekania w sprawach rodzinnych i 

nieletnich do Sądu Rejonowego w Chełmnie. (Zał. Nr 16) 

P. Przewodniczący poinformował, że ławnikiem do orzekania w sprawach 

rodzinnych i nieletnich do Sądu Rejonowego w Chełmnie została P. Maria 

Urtnowska uzyskując 13 głosów „za” na 13 radnych biorących udział w 

głosowaniu. W głosowaniu nie brał udziału P. Zygmunt Urtnowski ze względu na 

to, iż na ławnika kandydowała jego żona Maria. 

 

Ad. 13. 

Sprawy bieżące. 

P. Wójt poinformował, że w listopadzie będą ustalane stawki podatkowe. 

 

 

Nie zgłoszono więcej spraw. 

 

Na tym obrady X Sesji zakończono. 

 

Protokolant 

............................ 

Chełmno, dnia 2.11.2011 roku. 

  


